
Datum van indiening: 7 september 2023 

 

Vraag om uitleg van de heer Jan Busselen aan de heer Sven Gatz, collegelid bevoegd voor 

Onderwijs en Scholenbouw 

 

Onderwerp: Het hygiënisch beschermingsmateriaal in de Nederlandstalige scholen van Brussel 

________________________________________________________________________________ 

 

Geacht collegelid, 

 

Donderdag 7 september is de vzw Rebelle samen met radiopresentatrice Linde Merckpoel gaan 

aankloppen bij federaal minister van Volksgezondheid Frank Vandenbroucke (Vooruit) en Vlaams 

minister van Jeugd en Armoedebestrijding Benjamin Dalle (cd&v) om structurele maatregelen tegen 

menstruatie te vragen. Ze erkennen dat er stappen zijn gezet om de problematiek aan te pakken maar 

ze klagen de traagheid aan waarmee de zaken (niet) vooruit gaan.   

 

Nog steeds lijden te veel vrouwen onder the toxic trio: het probleem van onbetaalbaarheid, het gebrek 

aan kennis en een taboe.  Menstruatiearmoede en menstruatieonzekerheid zijn thema’s waar we deze 

legislatuur verschillende keren hebben over gesproken. De eerste term wijst op een gebrek aan 

financiële middelen om zich systematisch hygiënisch materiaal te kunnen aankopen. De tweede term 

wijst op de zekerheid dat dit materiaal te verkrijgen is op publieke plekken zoals scholen, waardoor 

je als meisje niet de permanente druk moet voelen dat je in de problemen zou kunnen komen wanneer 

je tampons of maandverband bent vergeten. 

 

Met een flankerend onderwijsbeleid zet de VGC onrechtstreeks in op menstruatiearmoede via het 

algemeen armoedebudget waarbij scholen zelf prioriteiten kunnen kiezen in functie van hun noden.  

 

Voor het vorige schooljaar 2022-2023 hebben ongeveer “30 % van de basisscholen en van de 

middelbare scholen ‘menstruatiearmoede’ aangeduid als een van de thema’s waarop wordt ingezet.” 

Dat zei u ons in februari 2023.  

 

Mijn vragen zijn de volgende: 

 

 Wat bedoelt u met “ingezet“? Wil dat zeggen dat er sensibiliseringlessen zijn gegeven en 

informatiemateriaal te vinden is in de school? Dat er permanent hygiënisch 

beschermingsmateriaal voorzien wordt voor leerlingen? Of beiden? 

 Kan u ons zeggen hoeveel scholen er dit jaar zullen inzetten op menstruatiearmoede en 

menstruatieonzekerheid? 

 

 

 

Met dank voor uw antwoorden, 

 

Jan Busselen 

 


